
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  
Verslag	  Algemene	  Ledenvergadering	  2014	  BPV	  Sijsjesberg	  
	  
Aanwezig:	  21	  leden,	  Bestuursleden:	  Joke	  Smit,	  Lucie	  van	  Cranenburgh,	  Frank	  
Bakker,	  Jan	  van	  der	  Wardt.	  
Afwezig	  met	  bericht:	  Anco	  Driessen,	  wijkagent	  en	  bestuurslid	  Monique	  van	  
der	  Voort	  	  
	  
Om	  20.10	  heet	  Lucie	  de	  aanwezigen	  welkom.	  	  

	  
-‐ Lucie	  doet	  verslag	  van	  de	  activiteiten	  van	  de	  BPV,	  zoals:	  
BPV	  vergaderingen	  1	  x	  per	  2	  maanden	  
Jaarlijkse	  bijeenkomst	  met	  Burgemeester	  
Buurtborrel	  
Nieuwjaarsbijeenkomst	  
2	  Nieuwsbrieven,	  1	  voor	  de	  zomervakantie	  en	  1	  einde	  jaar.	  
Dit	  jaar	  afscheid	  van	  Dirk	  Kuin	  als	  voorzitter,	  wegens	  verhuizing	  
Ondernomen	  acties:	  verkeersmaatjes,	  klikostickers	  en	  de	  nieuwe	  website.	  
Wendy	  Bouma	  van	  HiPPit,	  laat	  samen	  met	  Lucie	  een	  aantal	  screenshots	  van	  
de	  nieuwe	  website	  zien.	  Adres	  www.sijsjesberg.info	  en	  e-‐mail:	  
info@sijsjesberg.info	  wordt	  aan	  de	  leden	  medegedeeld.	  
	  

-‐ Financieel	  verslag	  van	  Frank	  Bakker,	  we	  hebben	  flink	  wat	  in	  kas,	  eigenlijk	  
zouden	  we	  met	  minder	  contributie	  toe	  kunnen,	  dit	  wordt	  in	  2015	  opnieuw	  
ter	  discussie	  gesteld	  over	  het	  jaar	  2016.	  
Jan	  van	  Muiswinkel	  geeft	  een	  toelichting	  op	  de	  kascontrole	  en	  heeft	  het	  
verslag	  van	  de	  kascommissie	  goedgekeurd.	  
	  

-‐ Het	  vertrouwen	  in	  bestuur	  wordt	  uitgesproken.	  
	  

-‐ Nieuwe	  kascommissie	  wordt	  benoemd:	  Dhr.	  Jan	  van	  Muiswinkel	  en	  Dhr.	  
Noordanus,	  Mw.	  Greta	  Koning.	  
	  



-‐ Verkiezing	  van	  het	  bestuur.	  Voorstel:	  
o Lucie	  van	  Cranenburgh,	  voorzitter	  
o Joke	  Smit,	  secretaris	  
o Frank	  Bakker,	  penningmeester	  
o Jan	  van	  der	  Wardt,	  algemeen	  bestuurslid	  
o Monique	  van	  der	  Voort,	  algemeen	  bestuurslid/vice	  voorzitter	  
Mw.	  Annemieke	  Visscher	  biedt	  zich	  aan	  als	  algemeen	  bestuurslid.	  
Dit	  voorstel	  wordt	  bij	  acclamatie	  aangenomen.	  
	  

-‐ Politieverslag	  wordt	  doorgenomen,	  inbraken	  sterk	  teruggelopen,	  in	  2014	  
in	  heel	  Huizen	  64	  incidenten	  en	  in	  BPV	  Sijsjesberg	  nog	  geen	  één	  inbraak.	  
BPV’s	  hebben	  effect.	  
	  

	   Opmerkingen:	  
-‐ Binnengekomen	  brief	  van	  Ank	  Kooijman	  en	  Jan	  Willem	  Reineke	  waarin	  het	  
verzoek	  gedaan	  wordt	  het	  email	  bestand	  van	  de	  vereniging	  ter	  beschikking	  
te	  stellen.	  Lucie	  legt	  uit	  dat	  dit	  niet	  kan	  in	  verband	  met	  de	  wet	  op	  de	  
privacy.	  Leden	  hebben	  hun	  persoonlijke	  gegevens	  niet	  voor	  dit	  doel	  ter	  
beschikking	  gesteld.	  Het	  bestuur	  heeft	  het	  verzoek	  besproken.	  De	  BPV	  is	  
van	  mening	  dat	  de	  doelstellingen	  van	  het	  buurteten	  wel	  zijdelings	  te	  
maken	  hebben	  met	  de	  doelen	  van	  de	  BPV	  n.l.	  bevorderen	  van	  de	  sociale	  
cohesie	  in	  de	  buurt.	  Het	  Bestuur	  stelt	  voor	  dat	  de	  leden	  van	  de	  straten	  waar	  
het	  buurteten	  gegeven	  wordt	  een	  email	  kunnen	  krijgen	  waarin	  een	  
mogelijkheid	  voor	  aanmelding	  geboden	  wordt.	  Duidelijk	  wordt	  
afgesproken	  dat	  de	  BPV	  geen	  werkzaamheden	  voor	  het	  buurteten	  zal	  
verrichten.	  Er	  wordt	  over	  gediscussieerd.	  De	  leden	  stemmen	  in	  met	  het	  
voorstel.	  De	  mogelijkheid	  van	  een	  bericht	  op	  de	  website	  wordt	  door	  het	  
Bestuur	  overwogen.	  
	  

-‐ Mw.	  Ank	  Kooijman	  vraagt	  aandacht	  voor	  de	  verkeersproblemen	  o.a.	  door	  
gewijzigde	  situatie	  van	  de	  verkeerslichten	  wordt	  de	  Cesar	  Francklaan	  als	  
sluiproute	  gebruikt,	  wat	  voor	  veel	  overlast	  zorgt.	  	  

-‐ Tevens	  vraagt	  zij	  aandacht	  voor	  de	  onoverzichtelijke	  verkeerssituatie	  bij	  
het	  oversteken	  van	  de	  Nieuwe	  Bussumerweg,	  als	  ook	  het	  enorme	  aantal	  
fietsen	  dat	  gestald	  staat	  bij	  de	  bushalte,	  waardoor	  je	  als	  voetganger	  
gedwongen	  wordt	  over	  straat	  te	  lopen.	  

-‐ Dhr.	  Jan	  Willem	  Reineke	  vraagt	  aandacht	  voor	  de	  gele	  strepen	  op	  de	  Cesar	  
Franklaan/Bachlaan	  die	  nodig	  opnieuw	  “gegeeld”	  	  moeten	  worden.	  

	  
Sluiting	  van	  het	  formele	  gedeelte.	  
	  



Tot	  slot	  geeft	  Mw.	  Janny	  Bakker,	  wethouder	  en	  buurtbewoner,	  een	  heldere	  
uitleg	  over	  het	  nieuwe	  sociale	  domein.	  Zij	  geeft	  uitleg	  over	  de	  visie	  van	  de	  
gemeente	  en	  de	  wijze	  waarop	  zorgvragen	  in	  behandeling	  genomen	  worden.	  
Er	  wordt	  niet	  meer	  regeling-‐gericht	  maar	  persoon-‐gericht	  gekeken.	  	  
	  
De	  voorzitter	  bedankt	  de	  spreekster	  en	  de	  aanwezigen	  voor	  hun	  komst	  en	  
sluit	  de	  vergadering.	  
	  
Vragen	  
-‐ Hoe	  zit	  het	  procentueel	  met	  het	  aantal	  inbraken	  in	  vergelijk	  met	  
dichtbebouwde	  wijken.	  

-‐ Waarom	  zijn	  er	  minder	  inbraken	  in	  de	  wijken	  met	  een	  BPV	  (welke	  
aspecten	  spelen	  daarin	  een	  rol)?	  

-‐ Sluiproute	  Cesar	  Francklaan,	  contact	  opnemen	  met	  Gemeente	  
-‐ Onoverzichtelijke	  situatie	  Nwe.	  Bussumerweg	  bespreken	  met	  Gemeente	  
-‐ Fietsparkeerprobleem	  overleggen	  met	  Gemeente.	  
-‐ Gele	  strepen	  verven	  informeren	  bij	  Gemeente.	  
	  


